

Referat fra fagutvalgsmøte, Institutt for geofag, 7.2.2012

Geofaglig fagutvalg

Til stede:

Rikke Avaldsnes	Tord Solvang	Marco ???
Kjetil Stokkeland	Edi Hasic	Thine Dalseg
Tobias Litherland	Nils Arne Walberg	Kristine Ekseth
Gudrun Holm	Robin Svennungsen	Andreas Garten

Møteleder: Tobias Litherland

Referent: Kristine Ekseth

1. Godkjenning av innkalling.

a. Ja.

2. Godkjenning av referat.

a. Ja.

3. Post til fagutvalget.

a. Nei.

4. Møter.

a. *PUU*

- i. Får ikke støtte til Finsetur. Dermed mulig å søke om penger til andre faglige aktiviteter på instituttet. Tilbakemelding ønskes.
- ii. Master i miljø og geofarer omlegges. Nye fag, omstrukturering av nåværende fag, 60p oppgave. 2 studieløp.
- iii. GEO4020 legges ned, men hvilke fag skal erstattet dette for miljøretningsmasteren?

b. *LAMU*

- i. Giftsaken. Granskningsrapport på vei, ingen resultater til nå. Fakultetet er ansvarlige, ikke instituttet, så alt går via dem. Det kommer en ny lab for giftige stoffer, der man må åpne med adgangskort. Adgangskort innføres for alle laber.

c. *Instituttrådsmøte*

- i. Før jul: Strategien for instituttet skal diskuteres. Finner ut at studentene ikke er en del av strategien.
- ii. Etter jul: Instituttet går i underskudd. Strategiplanen skal tas neste møte. Romsituasjonen – også neste møte. Studentene får kanskje lageret mellom auditorium 1 og 2 som lesesalsplasser/studieplasser.

5. ZEB

- a. Alle som søkte om lesesalsplass i tide fikk plass.
- b. Nye regler må på plass. Se vedlegg for foreløpige forslag fra plenum.
- c. På grunn av konflikt mellom en masterstudent som søkte for sent og fagutvalgsrepresentanter, ble fagutvalgets fullmakt definert fra Studieadministrasjonen (Rikke A. har originalepostene): Vi har fullmakt til å bestemme det vi vil for lesesalen og lesesalsplassene.

6. Brønnøysundregisteret.

- a. Vi kan kanskje defineres som et elevråd, men Brønnøysundregisteret kan være vanskelig å bli del av uansett. Dersom alle studenter defineres som medlemmer av fagutvalget ved studiestart er det en ufrivillig innmelding – ikke bra. Hvordan løse?

7. Mastergradsevaluering.

- a. Marco ser på dette til neste møte.

8. Postkasse (fysisk).

- a. Vi får ikke postkasse, men slipper å dele posthulle med GÆA.

9. Krav om veilederliste.

- a. Kristine følger opp.

10. Kurs for gruppelærere.

- a. Tobias følger opp.

11. Noe sosialt på lesesalen.

- a. Søke velferdstinget? Kristine følger opp.
- b. Vafler etter vaskedagen?

12. Vaskedagen.

- a. Tidlig! Satt til uke 9, onsdag 29.02.12, kl 16¹⁵.
- b. Ref. vafler eller noe etterpå: maten ute på gangen, på bord.

13. Excel-kurs.

- a. For førstisene.
- b. Hva er nyttig å kunne?

14. Eventuelt.

- a. Mappe for fagutvalget på K:\\felles.
- b. Biblioteket har flyttet til til VB, åpner 14. mars. 3 etasjer, lesesalsplasser, grupperom m.m.

15. Neste møte.

- a. 22.02.12, 16¹⁵ i ZEB-kantinen.